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Even voorstellen 
Hallo. Ik ben Flore Derickx, ik ben 14 jaar en het 
aller liefste zit ik op een paard. Op een paard kan ik 
me echt vrij voelen. Een paard heeft geen oordeel. 
Als ik me niet fijn voel, voel ik me altijd beter als ik 
heb gereden. Dat gun ik iedereen. 

Wat is Bio manege  
Het is een manege waar door alle hulpmiddelen en 
begeleider iedereen kan lessen en even vrij kan zijn. Het is voor de volwassenen en 
kinderen daardoor ontspannend en therapeutisch, zowel fysiek als mentaal. Zelfs 
mensen met een meervoudige of ernstige handicap kunnen hier een geweldige tijd 
hebben en zich ook even vrij voelen.   

Wat doen ze  
Bio manege biedt lessen en menritten voor kinderen en volwassenen met een 
beperking, zowel lichamelijk als mentaal. Ook bieden ze deze dingen voor mensen die 
bijvoorbeeld een ongeluk gehad hebben en daardoor ook bepaalde beperkingen hebben 
of hulp en advies nodig hebben om weer verder te kunnen. Ze hebben een heleboel 
hulpmiddelen en speciaal opgeleide instructeurs om iedereen te kunnen helpen.  

Waarom doen ze het  
Dit doen ze omdat iedereen verdient om te kunnen rijden. Paarden zijn heel gevoelig en 
spiegelen onszelf. Voor veel kinderen is dit heel speciaal en is dit heel fijn. Ze kunnen 
helemaal zichzelf zijn en dat is heel belangrijk. Omdat veel kinderen ook naar bio 
vakantieoord komen, is dat meteen een goede manier om meer kinderen hieraan voor 
te stellen en in ieder geval even deze geweldig kans te geven. 

Wat is er bijzonder aan.  
Dit soort organisaties komen niet veel voor wat wel heel belangrijk is. Nu helemaal 
omdat de overheid paardrijden misschien wil verbieden wat vreselijk is voor al deze 
kinderen. Het is namelijk heel erg belangrijk voor deze kinderen. Er zijn ongeveer 60 van 
dit soort maneges door heel het land wat eigenlijk veel te weinig is. Het is daarom best 
bijzonder dat er hier een is en er zoveel mensen van kunnen genieten  

Wat hebben ze nodig  
Omdat dit zo belangrijk en bijzonder is hebben ze ook een aantal dingen nodig namelijk:  
vrijwilligers, paarden, bekendheid, donaties en sponsoren. Vrijwilligers: Vrijwilligers zijn 



nodig om natuurlijk de plek te laten functioneren en alles goed te laten lopen want 
zonder kunnen ze niet. Paarden: Ze zoeken speciaal de liefste paarden uit. Deze dieren 
doen alles voor de berijders en zullen altijd luisteren en helpen. Ze staan stil als dat 
nodig is, zetten extra passen als dat van ze gevraagd wordt en zijn over het algemeen de 
liefste dieren die ik ooit gezien heb. Bekendheid: dit hebben ze ook nodig voor de 
donaties en sponsoren want als niemand er ooit van hoort kunnen ze ook niet weten 
dat het belangrijk is en helpen met bijvoorbeeld een donatie of een bedrag. Dat is ook 
waarom de campagne en dit project is opgestart zodat mensen dit weten! Donaties en 
Sponsoren: dit is nodig ook omdat alles onderhouden moeten worden en paarden 
houden heel duur is maar ook omdat sommige mensen dit niet kunnen betalen. Hoe 
belangrijk het ook is hoe erg het kind het ook nodig heeft soms lukt het gewoon niet. 
Van een deel van alle donaties, meeste zijn namelijk ook anoniem wordt er ook en fonds 
gemaakt speciaal voor dit soort mensen die het niet kunnen betalen, maar wel nodig 
hebben  

Waarom maak ik dit project  
Ik maak dit project omdat ik weet hoe belangrijk en fijn paardrijden kan zijn. Daarom wil 
ik er aandacht voor vragen en vind ik dat er meer mensen over moeten weten en 
moeten begrijpen hoe essentieel dit soort organisaties zijn. Daarom maak ik hier een 
project over. Want zonder dit soort geweldig lieve paarden en super vrijwilligers zou dit 
er niet zijn. Ik wil dan ook de vrijwilligers en sponsoren heel erg bedanken!  

De liefste paarden 
Ze hebben 12 geweldige paarden daar staan die altijd geweldig lief en behulpzaam zijn. 
Ze staan met z'n alle in een prachtig grote paddock Paradise met een wadi waar de 
mensen van de bio manege verschrikkelijk hard aan hebben gewerkt. Deze paarden 
maken bio manege en krijgen daarom hier ook hun eigen stukje in mijn project we 
hebben 

Adje  

 

 
 
Adje is ontzettend lief, braaf en heel behendig. Voor zijn 
Pietendiploma is geslaagd met vlag en wimpel. Dat is niet zo gek, 
want Adje is een voormalig springpaard.   
 
 
 
 
 
 
 



Amalia  
  

Amalia is een volledig Gelders gefokt paard en is vernoemd naar 
onze kroonprinses. Ze is ook net zo elegant. Je kan heel goed op 
Amalia vertrouwen en ze is makkelijk in de omgang.  
 
 
 
 
  

Annabella  
 
  

Annabella is ons allersterkste paard en kan met gemak een wagen 
vol mensen trekken. Ze heeft een enorme dikke bos manen, wat 
zorgt dat het een mooi plaatje is als ze door het bos rijdt.  
  
 

 
 

 

 

 

Big Mac  
 

Big Mac is een tinker, een heel veelzijdig paard. Met zijn stevige 
bouw is hij zeer geschikt voor zowel een bosrit met de kar als een 
ritje op zijn rug.  

   

Classic  
 

 

 

Classic is een bonte verschijning, zelfs een van zijn ogen heeft een 
andere kleur. Wist je dat hij ook twee verschillende kleuren oren 
heeft? Met Classic is elk tochtje een avontuur.  

 
 
 
 



 
 

Eagle  
 
Eagle is ons grootste paard en heeft een stoere uitstraling. Ook is hij 
een heel sportief paard. Hij is een echt voetbaltalent en is altijd in 
voor een ritje.  

 
 
 

 

Grietje  

 

  

 
Grietje is onze kleinste pony. Ze houdt erg van wandelen en loopt 
ook graag voor de wagen. Voor een mooie bosrit moet je bij Grietje 
zijn.  
 
 
 
 
 
 
 

 

Jantje  

  

Jantje heeft al veel gezien en meegemaakt. Net als zijn neef Adje is 
hij een voormalig springpaard. Onze ruiters noemen hem 
liefkozend de Grote Vriendelijke Reus, omdat hij zo groot is en 
zulke ontzettend lieve ogen heeft.   
 

Lady  

  

 

Lady is een opvallende verschijning met haar door de zon 
geblondeerde manen. De Gelderse merrie is sinds juli 2021 bij ons 
in opleiding en zal het komende jaar alles leren wat er te leren valt 
als parapaard. Ze rijdt bovendien mee in de lessen met 
zelfstandige ruiters.  
 
 
 



 
 
 

Maggie  

 

Maggie komt uit Ierland en wil graag voor je werken. Hierna rust ze 
altijd heerlijk uit in de stal. Als je goed luistert hoor je haar soms 
zelfs een beetje snurken.   

 
 

Ramona  
 
 
 
Ramona is stoer, maar ook bijzonder lief en geduldig. Vooral als er 
een ruiter de rolstoellift gebruikt. Ze zet dan geen stap tot ze zeker 
weet dat de ruiter fijn en stabiel zit.   
 
 
 
 
 
 
 

Rocky  

  

Rocky is een ervaren paard. Voordat hij bij ons op de manege 
kwam, reed hij veel springwedstrijden. Rocky staat graag met zijn 
vriendinnetje Ramona in de wei.  

  

 

 

 

 

 
 

Dat was wat ik wilde zeggen met dit project. Bedankt voor het lezen en ik hoop 
dat u er iets van opgestoken hebt. Heel erg bedankt namens 

De Bio Manege en Flore 
  

  

  

 


